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FÆLLESBESTYRELSEN 

 

Virtuelt møde i fællesbestyrelsen  
torsdag d. 28. januar 2021 kl. 17-19 
Link er i jeres kalender invitation. 

 
Referat 
  

Punkt Art  

1. Godkendelse af referat B Referatet er godkendt. 
 

2. Styrelsesvedtægt og 
bilag til udtalelse i 
fællesbestyrelsen 

O+D 
10 min. 

Dokumenter vedr. justering af 
Styrelsesvedtægten er vedhæftet. 
 

Deadline er 3. februar. 
 
Ledelsen har peget på 2 punkter, hvor der 

ses ændringer i forhold til tidligere 
vedtægter: 
 

 Hvis man har fravær i 

bestyrelsesarbejdet over en længere 
periode, skal man forholde sig til om 

det betyder en udtrædelse eller orlov? 

 Skolepatrulje skal ikke længere politisk 

godkendes 
 

Mette og Jan udarbejder et høringssvar 
ud fra nedenstående input fra 
bestyrelsen: 

 

 Jf. ”Skole og Samfunds 

hjemmeside” er det ved ansættelse 
af ny skoleleder hele bestyrelsen, 

som har ret til at blive hørt 
 

 Mellem jul og nytår har SFO åben, 

hvis der er tilmeldte børn. 
 

I de udsendte bilag ville det være ønskeligt 
med mere tydelighed omkring, hvad det 

er, byrådet ønsker bestyrelserne skal 
forholde sig til. 
 

3. Status på indsatsen 
omkring udvikling af 

læringsmiljøer 

O 
20 min. 

Nyindrettede klasselokaler på 0. og 5. 
årgang står klar. Nu er turen kom-

met til 4. årg. og LBC. Vi har 
sammen med medarbejderne taget 
hul på arbejdet. 

 
I begyndelsen af januar havde med-
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arbejderne på 4. årg. og LBC en in-
spirationsdag med Lene Jensby, som 

er konsulent inden for skoleudvik-
ling. Lene inspirerede os med et 
oplæg med indretningen af lærings-

miljø, som lægger op til varierende, 
fleksible og motiverende undervis-
ningsformer.  

 
Sydfløjen er ved at blive renoveret. 

Nye vinduer mod Rytterdam og 
flytning af holdlokale. 4. årgangs 
lokaler og holdlokaler bliver 

forbundne. 
 
SFO: Legetårnet bliver renoveret. Der 

skal indkøbes nye legeredskaber. Der 
skal laves nyt bålhus med tag. 

Vandbane i LBC. 
 
Udemiljøer: Næsten færdig med en 

plan for udeområderne på skolen. 
Jesper Petersen og Hans Jørgen 

Madsen arbejder med området. 
Udemiljøerne bliver etableret efter 
input fra elevrådet.  

Nye stole og borde på gangene for 9. 
årg. 
 

Lærerne gør alt, hvad de kan for at 
skabe en varieret skoledag, også 

under nedlukningen. Der bruges 
megen energi på at tænke nyt inden 
for den virtuelle undervisning.  

 
Mange tilkendegivelser fra forældre 

og de forældrevalgte i bestyrelsen om, 
at det går rigtig godt. 
 

Punktet med læringsmiljøer er også 
på ved dialogmøderne med 
politikerne i medio marts. Ønske fra 

bestyrelsen om forud for bestyrelses-
mødet at komme på skolen og se, 

hvad der er etableret. 
 

4. Fotografering B 
10 min. 

Er vi tilfredse med nuværende 
udbyder eller ønsker vi en anden 
løsning? 

Fotografering: Evt. ny udbyder vil 
først kunne træde i kraft 2022. 
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Arbejdsgruppe med Dorthe og Gry 
blev nedsat. 

Materiale fra fotofirmaer kan fås ved 
Yvonne. 
 

5. Orientering om regnskab 
2020 og tilrettet budget 

2021 på baggrund af 
endelige 
budgetforudsætninger 

 

O 
15 min. 

Vi kom ud af 2020 med et overskud 
på 3,3 mio. kr. Hele overskuddet er 

ikke oparbejdet i år, men i løbet af de 
sidste 3 år. 
 

Lønninger: Midlerne er brugt 
 

Igennem de sidste 4 år har der ikke været 
foretaget investeringer på etablering af 
læringsmiljøer. Skoleledelsen har haft 

fokus på at oparbejde midler, da vi ønsker 
at lave en gennemgribende forandring på 
Rødding Skole bl.a. gennem de fysiske 

læringsmiljøer, hvor vi har særlig fokus på 
de åbne og fleksible læringsmiljøer 

(inspireret af New Zealand).  
 
For, at alle medarbejdere får ejerskab, 

involveres de i processen. Dette kræver 
tid, hvorfor vi ikke i 2020 har kunnet 
anvende de opsparede midler.  

 
Vi startede processen op omkring 

udviklingen af læringsmiljøerne ved 
starten af skoleåret 20/21, hvilket 
resulterede nyindrettede lokaler på 0. og 

5. årgang i november/december 2020. 
 

Vi har planlagt flg. indsatser på 
udvikling af de fysiske læringsmiljøer: 
Forår 2021:  

 4. årgang 

 9. årgang 

 Udemiljøerne for udskolingen 

 SFO 

 Lintrup (skoledelen) 

August 2021: 

 3. årgang 

 7. årgang 

 8. årgang 

 
Skoleledelsen forventer, at ovenstående 
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indsatser skal betales med det overskud, 
som vi har oparbejdet i de sidste år, samt 

at vi går ud med et regnskab i balance i 
2021.  
 

Budget 2021:  
Det er vi i gang med. 
Skoleledelsen giver bestyrelsen mere 

indsigt i budgettet og opbygningen hen i 
foråret.  

 
Forflyttelsesrunde: Det ser ud til, at den 
personalegruppe vi har nu, passer til 

vores behov 
 

6. Opfølgning på temadag 
24/11 

O+D 
20 min. 

Hvad er status på arbejdet? 
Hvad arbejdes der med lige nu? 
 

Indsatsen, der blev arbejdet med på 
temadagen var, at vi skal være første 

valgte for borgerne i vores distrikt. 
Målet er, at vi hele tiden kommer ud 
med de gode historier. 

 
Følgende er iværksat: 

 Lancering af de gode historier 

 Synlig markedsføring bl.a. 

gennem ny hjemmeside, som 
får et boost i layout og indhold. 

 Optagelse af film om 
skolen/børnecentret. Kontakt 

til Vejen Kommunes 
medieafdeling 

 Skoleledelsen udsender 

løbende en klumme 

 Facebook bliver etableret, men 

det skal forberedes grundigt.  

 Ros til LBC for etablering af 

Facebook-side. 

 Fokus på sammenhængen i 

overgangene. Planlægger med, 
at nye dansk- og 

matematiklærere er kendte 
medio april. Kommende dansk- 

og matematiklærere i 1. klasse 
er med i undervisningen i 0. 
klasse. Samme indsats ved 

overgangen fra 3. til 4. klasse 

 Fortsat tæt samarbejde med 

børnehaverne.  

 Fokus på at synliggøre mulig-

heden for at sende børn til 
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LBC, hvis man som forældre 
ønsker en mindre enhed til sit 

barn. 
 
De igangværende indsatser virker. PT 

er der flere skoleindskrivninger end 
forventet.  

 

 

7. status om ansøgning til  

vuggestue  

O 

10 min  

Orienteringen givet. 

 
Ansøgningen tages op ved dialog-

mødet i marts. Dagplejerne i LBC er 
orienterede.  
De fysiske rammer er der til en vug-

gestue. Begrænset, hvad der skal 
etableres. 
 

8. Corona 
 

O 
10 min. 

Sidste nyt om de seneste Covid19-
tiltag. 

 

 Personalet er super dygtige til 

den virtuelle undervisning. Alle 
gør en stor indsats for at skabe 

de bedst mulige betingelser for 
børnene under nedlukningen. 

 

 Klasse-/kontaktlærere har fat i 
alle børn og forældre. Tilbud til 

sårbare børn at komme på 
skolen. 

 

 Pt er der 38 børn i nødpasning 
i RS 0. og 1. klasse er på sko-

len med kendte pædagoger/ 
lærere. 

 I LBC er der 4-6 børn i nødpas-
ning/-undervisning.  

 Antallet af børn i nødpasning 
er stigende. 

 

 Stor ros til børnene for deres 

deltagelse i undervisning. 

 Opfordring fra forældre, om at 

lærerne er opmærksomme på 
at begrænse omfanget af nye 
IT-platforme.  

 Skolen opfordrer til at tage fat i 
skolen, hvis man derhjemme 

oplever et stort pres. 

 Obs på omvæltningen for 

børnene, når de kommer 
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tilbage til skolen. Børnene er i 
socialt underskud. 

 

 Forældreopfordring til, at der 

bliver lagt et bevægelsesbånd 
ind, så der er undervisning til 
kl. 14.00. 

 

 Opfordring til, der bliver lagt  

fysiske aktiviteter ind i løbet af 
dagen.  

 

 Opfordring til, at der er en 
ensartet-hed omkring 

forventninger til, at der skal 
være tændt kamera. 

 

 Der skal i næste forløb ramme-

sættes mere med den gode 
historie omkring vidensdeling 
og socialt blandt kollegaer. 

 

 Børn fra 4L kommer på skolen 

og modtager undervisning 
sammen med 5.L. For 5. L er 

undervisningen virtuel.  
 

 

9. Cykelruteplan 2021-
2024 i offentlig høring 

B 
10 min 

Skal vi sende et høringssvar? 
offentlig høring i perioden 13/1 – 

24/2 2021 
 
Jan og Aksel udarbejder høringssvar. 

I høringssvaret lægges der vægt på, 
at:  

 Cykelruteplanen 2021-24 er 
med til at forbinde de 2 skoler 

mere med cykelsti/2-1 løsning. 

 Obs på, det kan give nogle 

farlige situationer med 
etablering af 2-1 løsning. En 
cykelsti ville være mere sikker 

 Etablering af fodgængerfelt på 
Østergade øger færdselssikker-

heden for færdslen mellem 
Rødding Skole og Rødding 

Centret. 
 
 

10. Nyt fra: 
o Ledelse Rødding 

o Skole Lintrup 

O 
10 min. 

 Hovborg Kro: Vi har tidligere 
vendt om bestyrelse skal 

deltage. Vi har i ledelsen valgt, 
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o Børnehave + SFO 
Lintrup 

o SFO  
o Personalet 

        Forældre 

at dette arrangement kun 
bliver for personalet, da vi har 

behov for at være sammen med 
personalet under friere rammer 
for at lære hinanden bedre at 

kende 
 

 Der har været enkelte 

henvendelser fra forældre i 3.b 
omkring ændret 

matematikundervisning i 
klassen. Ved bestyrelsesmødet 

i marts fortæller matematik-
lærer om matematikindsatser. 

 

o Evt.   

10 Kommende punkter  a) Budget 2021  

b) Sorghandleplan  
c) Matematikundervisningen i 

3.b 
 

 
D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering 
 

Venlig hilsen 
 

Christian Wagner 

     


